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Protokół 

z obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej Góry 

z dnia 29 października 2021 r. 

  

Sesja Rady Miejskiej Góry rozpoczęła się o godzinie 1000 w Sali nr 1 Starostwa 

Powiatowego w Górze a zakończyła około godziny 1140.  

Rada obradowała w składzie 15 osobowy.   

 

Ad. 1 Otwarcie  

Przewodniczący Rady Miejskiej Góry Pan Arkadiusz Szuper przywitał Burmistrza Góry Irenę 

Krzyszkiewicz, Zastępcę Burmistrza Magdalenę Głuszko,  sekretarza, Tadeusza Otto, skarbnika 

Marka Balowskiego, Radcę Prawnego Szymona Zimnego, Kierownik OPS Edytę Lisiecką oraz 

Naczelników Wydziałów UMIG. Dalej przeprowadzono logowanie do elektronicznego systemu 

głosowania. Ustalono quorum.   

Przewodniczący zapytał o uwagi do porządku obrad.   

Burmistrz poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Góra. 

W wyniku głosowania porządek obrad został zmieniony 14 głosami za jednogłośnie.  

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco.  

 
1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 21 maja 2021 r. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 25 czerwca 2021 r. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 20 lipca 2021 r. 

5. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 8 września 2021 r. 

6. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 30 września 2021 r. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Góry z działalności w okresie międzysesyjnym.  

8. Uchwała w sprawie regulaminu korzystania ze Stadionu Miejskiego w Górze.  

9. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość 

dodatków i innych składników wynagrodzenia nauczycieli oraz szczegółowych warunków ich 

przyznawania w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Góra.  

10. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z krytej 

pływalni „Dolnośląski Delfinek” w Górze i kręgielni w Górze oraz powierzenia Burmistrzowi 

Góry uprawnień do ustalania wysokości opłat za korzystanie z krytej pływalni „Dolnośląski 

Delfinek” i z kręgielni w Górze. 

11. Uchwała w sprawie Programu współpracy Gminy Góra z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022. 
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12. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz 

warunków, zasad i opłat za korzystanie z nich. 

13. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały w sprawie odbierania opadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne.  

14. Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Góra, obręb Radosław.  

15. Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Góra, obręb Ligota. 

16. Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Góra.  

17. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Góra, 

obręb Borszyn Mały. 

18. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Góra, 

obręb Wierzowice Małe. 

19. Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2021. 

20. Uchwała zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Gminy Góra. 

21. Uchwała w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania i 

wykupu. 

22. Uchwała w sprawie stawek podatku rolnego i od nieruchomości Gminy Góra na rok 2022. 

23. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek oraz sposobu poboru opłaty targowej na 

terenie Gminy Góra na rok 2022. 

24. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w 

skład mieszkaniowego zasobu Gminy Góra. 

25. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych Radnych Gminy Góra.  

26. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych pracowników UMIG w Górze, 

kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, dyrektorów komunalnych osób prawnych 

za rok 2020. 

27. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2020.  

28. Interpelacje i zapytania Radnych 

29. Odpowiedź na interpelacje i zapytania Radnych.  

30. Wolne głosy i wnioski.  

31. Zamknięcie obrad. 

  

  

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 21 maja 2021 r. 

Nie zgłoszono uwag do protokołu.  

Rada przyjęła protokół 14 głosami za – jednogłośnie.  

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 25 czerwca 2021 r. 

Nie zgłoszono uwag do protokołu.  

Rada przyjęła protokół 14 głosami za – jednogłośnie.  

 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 20 lipca 2021 r. 

Nie zgłoszono uwag do protokołu.  

Rada przyjęła protokół 14 głosami za – jednogłośnie.  
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Ad. 5 Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 8 września 2021 r. 

Do obrad dołączył Radny Bartłomiej Czyż. 

Nie zgłoszono uwag do protokołu.  

Rada przyjęła protokół 15 głosami za – jednogłośnie.  

 

Ad. 6 Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Miejskiej Góry z dnia 30 września 2021 r. 

Nie zgłoszono uwag do protokołu.  

Rada przyjęła protokół 15 głosami za – jednogłośnie.  

 

Ad. 7 Sprawozdanie Burmistrza Góry z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

W okresie międzysesyjnym od  22 maja do dnia dzisiejszego wydano 122 zarządzenia. Głównie 

zarządzenia burmistrza dotyczyły powołania komisji przetargowej w związku z realizacją 

olbrzymiej ilości zadań inwestycyjnych, zbycia nieruchomości,  powołania komisji konkursowej 

na dyrektora szkoły w Glince - w wyniku rozstrzygnięcia powołano Panią Halinę Mielnik na okres 

jednego roku, zarządzenia w sprawie powołania komisji do spraw budżetu obywatelskiego i wiele 

innych zarządzeń które są umieszczone na BIP. Jeśli chodzi o zamówienia publiczne, 

dokumentację do zadań są opracowywane żeby mieć pole manewru pozyskiwania środków z 

polskiego ładu bo nie ma dokumentacji nie ma pozwolenia na budowę to trudno ubiegać się o 

środki można się ubiegać ale w przeciągu pół roku od podpisania umowy powinna być 

dokumentacja. Coraz mniej osób chętnych przystępuje do realizacji tego zadania coraz mniej 

składanych ofert.  Ceny rosną, kilka miesięcy po przetargu na dokumentację kwota może być 

zdecydowanie inna. Wszystko drożeje powinniśmy również podnieść podatki, nie podnosimy do 

maksymalnych kwot ale o 7 %. Gmina musi mieć dochody. Przebudowa drogi przez Włodków 

Dolny w kierunku Kruszyńca, zostanie wykonana również ścieżka rowerowa i chodnik. W 

przyszłym roku powiat będzie robił ul. Lipową. W 5 postępowaniu udało się wyłonić wykonawcę 

dokumentacji, wpłynęła jedna oferta. Będą składane 3 wnioski do polskiego ładu. Dobiegają końca 

prace przy ul. Sportowej w Czerninie.  Rewitalizowana jest wieża ciśnień, do końca roku zostanie 

wykonane. Remont świetlicy w Grabownie trwa, w 7 postępowaniu udało się wyłonić wykonawcę. 

Dokończono chodnik w m. Jastrzębia. Budowa budynku gospodarczego w m. Strumyk jest 

również wykonywane, 350 tys zł pochodzi z darowizny. Wykonywane są ulice w ramach środków 

z RFIL, najpierw TEKOM sprawdza sieć wod-kan a następnie nakładka asfaltowa i chodniki. 

Wykonana będzie dokumentacja na ul. Tylną, Batorego i Wolności. Projektant współpracuje z 

mieszkańcami ul. Tylnej na bieżąco. Wykonywana jest droga dojazdowa do szkoły w Ślubowie. 

Trwa przebudowa przedszkola przy ul. Piastów, mamy dofinansowanie w kwocie 2 mln zł. 

Budowa przejść dla pieszych przy ul. Mickiewicza i Armii Polskiej, mamy dofinansowanie od 

Wojewody. W przyszłym roku wykonana zostanie nowa nakładka asfaltowa na ul. Mickiewicza. 

Wykonane zostanie również w tym roku oświetlenie ścieżki pieszo rowerowej do Jastrzębiej. 

Wszystkie informacje są na bieżąco na bip publikowane. Umorzono zaległości podatkowe dla 3 

osób na kwotę ok 1346 zł. Odroczono zaległości podatkowe dla TEKOM, wydają duże środki na 

wymianę sieci wod-kan a nie dostają od nas środków. Było to wykonywane techniką bez 

wykopową, drogo ale mało inwazyjnie. Sprzedawane są nieruchomości gminne, działki gminne 

pod budowę są uzbrojone z mediami, ceny są wysokie. Od maja mamy 316 tys zł ze sprzedaży 

działek. Zgłaszane są dzikie wysypiska na policję, właściciele są wzywani do uprzątnięcia 

nieruchomości. Zawarto umowy min. na program ochrony środowiska na lata 2021- 2025, 

przebywanie zwierząt w schronisku, na konserwację rowów, usuwanie azbestu, inwentaryzacja 
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źródeł ciepła na terenie gminy, umowa na dokumentację zagospodarowanie terenu przy OKW, 

zrewitalizowany również zostanie obelisk. Zasadzone zostaną tam drzewa, rodzice będą mogli 

sadzić drzewa gdy urodzi się dziecko. Udzielane są dotacje na przydomowe oczyszczalnie ścieków 

oraz wymiana źródeł ciepła. Działa również punkt “Czyste powietrze”, udzielono ponad 80 

konsultacji. Nie dokładamy już do wywozu odpadów komunalnych, stawka się bilansuje. 47.6% 

mieszkańców jest zaszczepionych na COVID w gminie Góra. Promujemy szczepienia. Obszar 

gminy jest objęty strefą czerwoną ASF. Drogi są oznakowane, tam gdzie występuje zagrożenie. 

Odbyło się spotkanie w sprawie ogłoszenia konkursu w NFZ na utworzenie ambulatorium w 

Górze. Nie ma jednak chętnych prócz Nowego Szpitala we Wschowie, powodem jest brak kadry 

medycznej. Spotkanie ze spółką medyczną z Wołowa, prowadzoną przez samorządy wołowskie 

również w temacie ambulatorium. Brakuje lekarzy wszędzie. Gminę stać aby kupić budynek 

szpitala ale co dalej, skąd kadra i wyposażenie. Mówi się, że w Górze nie ma zakładów pracy, 

praca jest ale nie ma chętnych osób do pracy. Przedsiębiorcy ścigają pracowników z Ukrainy. 

Odbyły się Mistrzostwa Polski juniorek w piłce siatkowej, podziękowania dla organizatorów. 

Odbyło się kilka wyjazdów do Ministra Infrastruktury w sprawie budowy wiaduktu nad S5. 

GDDKIA nie realizuje zapisów porozumienia. Dyrektor GDDKIA Poznań się zmienił, jest bardzo 

przychylnie nastawiony do budowy wiaduktu. Planowane jest kolejne spotkanie w tej sprawie. 

ZEC świętował 15 lecie istnienia. Otrzymali dofinansowanie na modernizację ciepłowni. 15 par 

małżeńskich świętowało 50 lecie pożycia małżeńskiego, spotkanie w Domu Kultury. KOWR 

przekazał nam kawałek drogi w Rogowie Górowskim, wykonamy dokumentację na jej 

przebudowę Wspólnie z ENEA omówiono wymianę latarni z sodowych na ledowe. Odbyła się 

konferencja smartcity w Warszawie, ogromne wyróżnienie dla Góry bo Burmistrz została 

zaproszona. Wręczono nagrody Burmistrza dla Dyrektorów szkół. Odbyły się zawody o puchar 

burmistrza w pentaque. Zainaugurowano rok akademicki w uniwersytecie trzeciego wieku. Zespół 

Szkół obchodził 60 lecie, gratulacje dla dyrekcji. Odbyło się spotkanie z Wojewodą Dolnośląskim 

podczas, którego wręczono czek na 5 mln zł z Polskiego Ładu. Za naszymi wnioskami lobbuje 

poseł Przemysław Czarnecki. W tym roku pozyskano około 13 858 534,75 zł środków 

zewnętrznych. Zbierane były wnioski na zakup laptopów dla dzieci z rodzin PPGR.  

 

Maciej Liśkiewicz zapytał czy DSDIK nie może partycypować w kosztach naprawy kanalizacji 

na Al. Jagiellonów gdyż jest to droga wojewódzka a natężenie ruchu jest ogromne.  

 

Burmistrz odpowiedziała, że za infrastrukturę wod-kan odpowiada TEKOM. Kontaktowano się z 

DSDIK w tej sprawie. Po wymianie naprawa jezdni oraz chodników również należy do TEKOMU. 

 

Kazimierz Dąbrowski zapyta o chodnik do Starej Góry, miał być wykonany w etapach, 

dokumentacja jest. Czy dokumentacja nie straci ważności zanim zostanie zrealizowana. DSDIK 

przysłało pismo z informacją, że przy wsparciu z Gminy chodnik może zostać wykonany.  

 

Burmistrz stwierdziła, że udzielała odpowiedzi na komisji na ten temat, od tamtej pory nic się nie 

zmieniło.  

 

Adam Chmiel poprosił o informację na temat dzikich wysypisk śmieci, ile było postępowań, ile 

osób ukarano.  
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Burmistrz odpowiedziała, że wydział OŚ przedstawi szczegóły, ponieważ posiada jedynie 

materiały za okres międzysesyjny.  

 

Adam Chmiel poprosił aby dostarczyć to drogą mailową.  

 

Ad. 8 Uchwała w sprawie regulaminu korzystania ze Stadionu Miejskiego w Górze.  

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych Pan Maciej Liśkiewicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za - jednogłośnie.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

Radni 15 głosami za podjęli w/w uchwałę.  

 

Ad. 9. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość 

dodatków i innych składników wynagrodzenia nauczycieli oraz szczegółowych warunków ich 

przyznawania w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Góra.  

Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za - jednogłośnie.  

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Pan Henryk Drozdowski poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 6 głosami za - jednogłośnie.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za podjęli w/w uchwałę.  

 

 

Ad. 10 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z krytej 

pływalni „Dolnośląski Delfinek” w Górze i kręgielni w Górze oraz powierzenia Burmistrzowi 

Góry uprawnień do ustalania wysokości opłat za korzystanie z krytej pływalni „Dolnośląski 

Delfinek” i z kręgielni w Górze. 

Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych Pan Maciej Liśkiewicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za - jednogłośnie.  

 

Bartłomiej Czyż zapytał o analizę wykorzystania kręgielni na podstawie, której zmieniania jest 

uchwała.  

 

Izabela Baranowska Naczelnik Wydziału OKS odpowiedziała, że na podstawie informacji 

dyrektora OKF do godziny 16 w roku 2019 liczba wynajmów wynosiła 16%, zaś w 2020  

kręgielnia do godziny 16 była wynajęta w skali roku przez 86 godzin.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za podjęli w/w uchwałę.  
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Ad. 11 Uchwała w sprawie Programu współpracy Gminy Góra z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022. 

Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych Pan Maciej Liśkiewicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za - jednogłośnie.  

 

Adam Chmiel poprosił o informację jak została rozdysponowana kwota z programu współpracy.  

 

Tadeusz Otto poinformował, że 55 tys jest przeznaczone na przeciwdziałanie alkoholizmowi, w 

ramach tego prowadzona jest świetlica środowiskowa oraz wyjazd kolonijny. Pozostała kwota jest 

przeznaczona na kulturę fizyczną.  

 

Adam Chmiel zapytał ile jest świetlic środowiskowych w gminie.  

Tadeusz Otto odpowiedział, że jest jedna w Kłodzie Górowskiej.  

 

Anna Kulesza Naczelnik Wydziału OSO odpowiedziała, że w związku z brakiem zapotrzebowania 

na świetlicę kwota 55 tys zł została przeznaczona na organizację wyjazdu kolonijnego a na 

świetlicę 5 tysięcy.  

 

Adam Chmiel zapytał o liczbę dzieci biorących udział w koloni.  

 

Anna Kulesza odpowiedziała, że było to 50 dzieci ale jedno dziecko nie pojechało. Były to dzieci 

z terenu Gminy Góra.  

 

Adam Chmiel poprosił o przygotowanie podziału środków na stowarzyszenia sportowe.  

 

Tadeusz Otto odpowiedział, że odbyło się to w drodze konkursu, szczegółowe informacje są 

zawsze przedstawiane w raporcie o stanie gminy. Szczegółowa informacja zostanie udzielona 

drogą e-mailową. 

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 14 głosami za podjęli w/w uchwałę.  

 

 

Ad. 12 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz 

warunków, zasad i opłat za korzystanie z nich. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Pan Henryk Drozdowski poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 6 głosami za - jednogłośnie.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego Pan Jacek Szczerba 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 9 głosami za - jednogłośnie.  
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W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za podjęli w/w uchwałę.  

 

Ad. 13 Uchwała w sprawie uchylenia uchwały w sprawie odbierania opadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Tadeusz Biernacki poinformował, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 9 głosami za - jednogłośnie. 

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za podjęli w/w uchwałę.  

 

Ad. 14 Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Góra, obręb Radosław. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego Pan Jacek Szczerba 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 9 głosami za - jednogłośnie.  

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za podjęli w/w uchwałę.  

 

Ad. 15 Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Góra, obręb Ligota. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego Pan Jacek Szczerba 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 9 głosami za - jednogłośnie.  

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za podjęli w/w uchwałę.  

 

Ad. 16 Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Góra.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego Pan Jacek Szczerba 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 9 głosami za - jednogłośnie.  

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za podjęli w/w uchwałę.  

 

Ad. 17 Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Góra, obręb Borszyn Mały. 

Burmistrz poprosiła o wprowadzenie autopoprawki do uchwały - załącznik nr 2 i 3. 

 

Rozpoczęto procedurę głosowania nad autopoprawką.  

Radni 15 glosami za - jednogłośnie przyjęli autopoprawkę.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego Pan Jacek Szczerba 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 9 głosami za - jednogłośnie.  
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W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za podjęli w/w uchwałę.  

 

Ad. 18 Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Góra, obręb Wierzowice Małe. 

Burmistrz poprosiła o wprowadzenie autopoprawki do uchwały - załącznik nr 2 i 3. 

 

Rozpoczęto procedurę głosowania nad autopoprawką.  

Radni 15 glosami za - jednogłośnie przyjęli autopoprawkę.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego Pan Jacek Szczerba 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 9 głosami za - 

jednogłośnie.  

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za podjęli w/w uchwałę 

 

Ad. 19  Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2021. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Pan Henryk Drozdowski poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 6 głosami za - jednogłośnie.  

 

Burmistrz poprosiła o wprowadzenie autopoprawki do uchwały. Dotyczy to projektu laboratoria 

przyszłości. Musimy to pilnie wprowadzić do budżetu gdyż 60% tych środków musi zostać 

wydane w tym roku.  

Rozpoczęto procedurę głosowania nad autopoprawką.  

Radni 15 glosami za - jednogłośnie przyjęli autopoprawkę.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za podjęli w/w uchwałę.  

 

 

Ad. 20 Uchwała zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Gminy Góra. 

 

Burmistrz poprosiła o wprowadzenie autopoprawki do uchwały. 

Rozpoczęto procedurę głosowania nad autopoprawką.  

Radni 15 glosami za - jednogłośnie przyjęli autopoprawkę.  

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Pan Henryk Drozdowski poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 6 głosami za - jednogłośnie.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za podjęli w/w uchwałę.  

 

Ad. 21 Uchwała w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania i 

wykupu. 
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Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Pan Henryk Drozdowski poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 6 głosami za - jednogłośnie.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za podjęli w/w uchwałę.  

 

Ad. 22 Uchwała w sprawie stawek podatku rolnego i od nieruchomości Gminy Góra na rok 2022. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Pan Henryk Drozdowski poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 6 głosami za - jednogłośnie.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za podjęli w/w uchwałę. 

 

Ad. 23 Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek oraz sposobu poboru opłaty targowej 

na terenie Gminy Góra na rok 2022. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Pan Henryk Drozdowski poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 6 głosami za - jednogłośnie.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za podjęli w/w uchwałę.  

 

Ad. 24 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Góra. 

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za podjęli w/w uchwałę.  

 

Ad. 25 Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych Radnych Gminy Góra.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto realizację kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad. 26 Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych pracowników UMIG w Górze, 

kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, dyrektorów komunalnych osób prawnych 

za rok 2020. 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto realizację kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad. 27 Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2020. 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto realizację kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad. 28 Interpelacje i zapytania Radnych 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto realizację kolejnego punktu porządku obrad.  
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Ad. 29 Odpowiedź na interpelacje i zapytania Radnych.  

W związku z brakiem pytań rozpoczęto realizację kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad. 30 Wolne głosy i wnioski.  

 

Burmistrz poinformowała, że otrzymała właśnie wiadomość o drugostronnym zasilaniu. 

Podpisano umowę z Nadleśnictwem Góra, oczekuje się jeszcze na podpisanie umowy z 

Nadleśnictwem Piaski. W drugiej połowie przyszłego roku planuje się rozpoczęcie budowy. Trwa 

również budowa sieci światłowodowej na terenie gminy, prace zakończono na 7 odcinkach.  

 

Przewodniczący przypomniał Radnym o obowiązku usprawiedliwiania swoich nieobecności na 

sesjach oraz komisjach.  

 

Ad. 31 Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie XXXVI sesji Rady 

Miejskiej Góry.  

 

Na tym protokół zakończono.  

Prot. Mateusz Szuszkiewicz 


